
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 26. august 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 667
Ministeren bedes oplyse, hvorfor SKAT undlod at sænke priserne på andels-
boliger i de offentlige vurderinger af, hvor meget andelsboligerne var værd, jf.
Statsrevisorernes beretning om den offentlige ejendomsvurdering, august/
2013, hvoraf fremgår: "I 2010 lagde SKAT usaglige hensyn til grund for vurde-
ringen af andelsboliger for at undgå klager". Ministeren bedes i forlængelse
heraf oplyse, hvilke konsekvenser det har haft for andelsboligejerne, og hvad
ministeren gør for at rette op på dette.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Dennis.Flydtkjaer@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Ole Birk Olesen
næstformand
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